
Vierlingsbeek, 7 juni 2024 

Aan: College van B&W en Raadsleden gemeente Land van Cuijk 

Betreft: Reactie op MFA-onderzoek Vierlingsbeek 
 
 
Geacht College en Raadsleden. 
 
Het bestuur van Stichting Jeugd Ontspannings Clubs (JOC) Vierlingsbeek-Groeningen heeft de huidige 
ontwikkelingen rond het MFA in Vierlingsbeek gevolgd, en de berichtgeving geeft ons geen goed gevoel over onze 
positie en huisvesting in de toekomst. Daarom willen we een paar dingen onder uw aandacht brengen, aangezien 
wij momenteel geen partij zijn in deze discussie, maar vrezen dat dit in de toekomst gaat veranderen.  
 
Allereerst willen wij onze stichting toelichten, de stichting is de paraplu waar de kinderclubs van het JOC en 
Gryphus onder vallen. Er wordt dikwijls gedacht of verondersteld dat Gryphus een zelfstandige organisatie is, maar 
dat is dus niet zo, Gryphus valt onder de verantwoording van stichting JOC, en kan daar ook niet los van gezien 
worden. 
 
Misschien hebben de betrokkenen momenteel geen actieve herinnering aan de gang van zaken in het jaar 2021, 
toen de overgang van het JOC naar een MFA in de kerk ook al aan de orde was. Destijds hebben alle politieke 
partijen die toen in de Raad van de gemeente Boxmeer vertegenwoordigd waren, en nu in de Raad van de 
gemeente Land van Cuijk, een bezoek gebracht aan ons gebouw om met eigen ogen te zien hoe het JOC 
functioneert als organisatie. Zonder uitzondering werd geconstateerd dat wij een mooi en goed onderhouden 
pand hebben, mede door de geïnvesteerde bijna €300.000,- vanuit de gemeente Boxmeer in de renovatie en 
isolatie van diverse onderdelen van het gebouw.  
Deze investering was een duidelijk signaal naar de continuering van de activiteiten van het JOC in het gebouw. 
 
Alle bezoekende fracties waren ervan overtuigd - en spraken dit ook uit - dat de accommodatie, zowel binnen als 
buiten, noodzakelijk is voor het JOC en haar veelomvattende en veelzijdige activiteiten. Ook de eigen identiteit 
werd als noodzakelijk gezien. Voor iedereen was het duidelijk dat het JOC niet kan bestaan zonder een eigen 
accommodatie, ‘De eigenheid en continuïteit’ zou dan in gevaar komen, een conclusie waar het bestuur van de 
Stichting JOC het nog steeds helemaal mee eens is. Deze uitspraken zijn momenteel nog steeds van toepassing en 
een voorwaarde voor ons succesvol functioneren en het voortbestaan van het JOC. 
 
Na dit bezoek is in een daaropvolgende Raadsvergadering aan het JOC de “status aparte” weer opnieuw 
toegekend, die ons kort daarvoor, zonder ons medeweten, was afgenomen. Vanaf dat moment zijn wij niet meer 
meegenomen in het onderzoek naar het MFA in de kerk. En deze “status aparte” is nog steeds van toepassing en 
willen wij ook zo houden. 
 
Ondertussen zijn we ruim 3 jaren verder, en krijgen wij de indruk dat wij in de toekomst toch weer in beeld komen 
voor een overgang naar het MFA, mocht die er komen in de kerk. 
Wij willen daarom duidelijk stellen dat de Stichting JOC Vierlingsbeek-Groeningen, de huidige bestuursleden en de 
vrijwilligers dit niet gaan doen: nu niet-dan niet-nooit niet.  
Indien wij daartoe gedwongen worden voorzien wij hetzelfde scenario als zich nu helaas bij het Joffershof voltrekt, 
het stoppen van het bestuur en vrijwilligers. 
In 2021 hebben wij al een enquête onder ons bestuur en vrijwilligers gehouden over de vraag of dat men een 
overgang zag zitten, bijna iedereen gaf toen aan dat men dan stopt, een gegeven dat momenteel nog steeds van 
toepassing is. 
 
Wat betreft de “status aparte” willen wij als bestuur en vrijwilligers van onze stichting de Raad dan ook aan dit 
gegeven houden. Voor ons geldt hierin: afspraak=afspraak. Er is in Nederland veel te doen over een “betrouwbare 
overheid”, een uitgelezen kans om dat in de gemeente Land van Cuijk te laten blijken en het JOC verder niet meer 
te betrekking in dit MFA-traject. 
 
Bestuur Stichting Jeugd Ontspannings Clubs, 
Namens deze, 
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Voorzitter          Secretaris 
 


